



巴生中华总商会将于2011年7月2日（星期六）晚上8时正假Imperial Ballroom, Centro Mall Klang 举办65周年庆典晚宴.

会员通告: MC 01/11

日期 : 2011年3月25日

敬致 : 全体会员

巴生中华总商会65周年庆典

巴生中华总商会将于2011年7月2日（星期六）晚上8时正假Imperial Ballroom, Centro Mall Klang 举办65周年庆典晚宴.

2. 本会希望藉此65周年庆典联谊本会会员、巴生各社团与友会, 并与各政府部门建立良好关系. 同时, 我们也将邀请来自各国贵宾和使节一同共襄胜举, 并透过此商业网络, 从而加强国际友好和商务往来.

3. 本会对於台端历年来的支持及参与.谨此致以万二分的谢意, 希望各位会员能踊跃参与我们的各项活动及踊跃出席周年晚宴, 并慷慨认购赞助晚宴, 宴席每桌RM1500, 除此之外, 本会也希望各位会员能成为此次庆典的赞助人.

4. 对於以上活动, 若有任何疑问, 请联络本会秘书处.电话:03-33439289, 传真: 03-33447362.

谢谢.

Reference: MC 01/11
Date: 25th Mar 2011

To: All Members of KCCCI

KCCCI 65th ANNIVERSARY CELEBRATION

We are pleased to announce that the Klang Chinese Chamber of Commerce and Industry ("KCCCI") will be having its 65th Anniversary Celebration Dinner on Saturday , 2nd July 2011 at 8pm at Imperial Ballroom, Centro Mall Klang.

2. In conjunction with the upcoming 65th Anniversary celebration, we strive to develop good fellowship with our members, associations in Klang and other sister chambers and also to establish excellent rapport with government departments. We will also be inviting distinguished local and overseas guests and foreign Ambassadors, thus giving the event a

national and international flavour, thereby enhancing international goodwill and trade through business networking.

3. For your support to the chamber throughout the years, we would like to take this opportunity to express our heartfelt gratitude to you. We sincerely hope that you will participate actively in the above events and attend the Anniversary Dinner. The cost for each dinner table is RM1500 and hope you will also be generous enough to become one of our sponsors.

Should you have any queries , please do not hesitate to contact our office at 03-33439289 or fax 03-33447362.

Thank you.